2012/13 年度保育成果

全賴你的支持,保育基金得以透過協作籌款、科研和教育,保護亞洲區的野生生態。我們很高興能與你分享保育基金於2012/13年度的一些工作成果:



6,850,000+

撥款金額支持在亞洲區內進行的野生生態保育項目 amount of funding allocated to support wildlife conservation projects

©Arthur Cheng/ HKUST

24

個受危物種得到幫助

threatened species in Asia were benefitted from funding



©Zhang Peijun/ Liaoning Oceanic Academy of Aquatic Sciences



© John & Jemi Holmes

個研究物種被世界自然保護聯盟瀕危 物種紅色名錄列為「極度瀕危」

of the threatened species are listed as "Critically Endangered" in the IUCN Red List

再次感謝你為亞洲區內野生生態保育的付出和貢獻!你所捐贈的一分一毫讓我們能幫助更多的物種[,]和資助更多的研究。請繼續支持 我們的工作,謝謝!

2012/13 Achievements in Numbers

Your support has empowered OPCFHK to conserve the biodiversity in Asia through partnerships, fundraising, research and education. We are proud to share some of our successful achievements in 2012/13:

60,394

位學生及公眾受惠於保育基金的教育活動

students and members of the general public benefitted from OPCFHK's education programmes





3,598

小時是本會義工和支持企業的員工參與保育 工作的義務工作時數

conservation and education service hours donated by volunteers and staff of supporting corporations

You have made a tremendous contribution to wildlife conservation in Asia. Every dollar you donate helps us fund more projects and save more species. Please continue to support our work! Thank you!